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Abstract (en)
The closure (30) of this frame is of the type including two curved pressure blades (35 and 37), which are movable longitudinally with respect to each
other and whose end parts straddle each other and define an overlap zone. According to the invention, provision is made in this overlap zone for a
link between the two blades such that they form a continuous loop (buckle) opposite the soleplate (10) of the closure. A clasp equipped with a frame
according to the invention can easily be readjusted and the hair is better distributed. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le fermoir (30) de cette monture est du genre comportant deux lames de pression curvilignes (35 et 37), mobiles longitudinalement l'une par rapport
à l'autre, et dont les parties terminales se chevauchent et définissent une zone de recouvrement. Selon l'invention, il est prévu dans cette zone de
recouvrement, une liaison entre les deux lames de sorte qu'elles forment une boucle continue en regard de la semelle (10) du fermoir. Une barrette
équipée d'une monture selon l'invention, est facilement réajustable et les cheveux se répartissent mieux. <IMAGE>
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